
Dobrý den. 

dne 15. 2. 2021 jsem byla vyšetřena na akutní interní ambulanci Na Homolce. Chci poděkovat 

za péči, kterou mně poskytli lékaři i sestřičky. Všichni ke mně byli velice hodní, vše mně 

vysvětlovali, byli trpěliví, no prostě hodní. Jsem už hodně "letitá" a tím i pomalejší a také 

labilnější. Ale měli se mnou trpělivost a proto jsem i já trpělivě čekala na výsledky, protože se 

v laboratoři něco porouchalo. Ošetřovali  mě dva páni doktoři. Bohužel, nevím jméno prvního 

pana doktora, ale druhý pan doktor, který mně předával zprávu, se jmenoval Holub Štěpán. 

I sestřičky byly milé, usměvavé, takové pravé sestřičky, ale jejich jména, bohužel, také 

neznám. Když už jsem našla odvahu a napsala tento e-mail, chtěla bych také poděkovat paní 

doktorce Jirešové Evě, u které jsem byla na vyšetření 10. 2. 2021. Opět musím chválit nejen 

paní doktorku, ale i její sestřičku. Nemohu také zapomenout  poděkovat na výborně 

připravené očkovací centrum. Všechno proběhlo opět v klidu a pohodě. 

 

Moc prosím, prosím, vyřiďte mé poděkování všem těm, kterých se to týká. 

 

Děkuji, děkuji moc a všem pracovníkům v nemocnici přeji hodně zdraví. 

 


